

目 錄

1	編輯要點 編輯委員會
3	析論中共宣傳戰之「中國故事」探討 蔡培煊
39	習近平時期調整組建「信息支援部隊」之著眼與影響 陳津萍 吳玉芳 劉宏淋
67	以國內三份公開民意調查資料分析 2016–2023 年我國民眾 抗敵意志變遷之研究 龔書達 黃耀宗 余一鳴
119	探討國軍官兵報喜不報憂的行為機制-害怕的中介效果與社 會責任知覺的調節作用 張臺衛 洪承澤 張佳萍

CONTENTS

1	Chief's Letter Editorial Board
3	The Analysis of the CCP's Propaganda Warfare: Interpreting The "China Story" Pei-Hsuan Tsai
39	The Focus and Impact of the Restructuring of the "Information Support Force" during the Xi Jinping Era Jin-Ping Chen Yu-fang Wu Hung-Lin Liu
67	A Study of Changes in the Public Will to Resist Invading Enemies Based on Three Domestic Public Polls in the Republic of China (ROC), 2016-2023 Shu-Kuei Gong Yao-Chung Huang Yi-Ming Yu
119	Examining the Behavioral Mechanisms Behind "Reporting Only Good News" Among Military Personnel: The Mediating Role of Fear and the Moderating Effect of Perceived Military Social Responsibility Tai-Wei Chang Cheng-Ze Hung Jia-Ping Zhang